

中国生物医学工程学会

中国生物医学工程学会团体标准公告

Chinese Society Of Biomedical Engineering

Announcement for Standards

2018 年第 1 号（总第 2 号）

No.1 2018 (No.2 in total)

中国生物医学工程学会批准《DEHCH 增塑聚氯乙烯（PVC） 第 3 部分：输液输血器具专用料》(T/CSBME 001.3—2018)、《DEHCH 增塑聚氯乙烯（PVC） 第 4 部分：医用硬质料》(T/CSBME 001.4—2018)、《外科植入物 骨科植入物的清洁度 通用要求》(T/CSBME 003—2018)、《心肺体外循环设备和材料配置标准》(T/CSBME 004—2018) 共 4 项团体标准，现予公告。

The CSBME standards for DEHCH plasticized polyvinyl chloride (PVC) — Part 3: Special material for infusion and transfusion equipment (T/CSBME 001.3—2018), DEHCH plasticized polyvinyl chloride (PVC) — Part 4 : Hard material for medical use (T/CSBME 001.4—2018) , Implants for surgery — Cleanliness of orthopedic

implants—General requirements (T/CSBME 003—2018) , Configuration List of Equipment and materials for Extracorporeal Circulation (Heart and Lung) (T/CSBME 004—2018) , were approved by the Chinese Society Of Biomedical Engineering, and now they are effective.

